
1 

 

PROTOKÓŁ NR VII/2016 
 

z XVIII Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 13 grudnia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 8
00

, a zakończona o godzinie 13
13

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Mariusz Karpowicz 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Leszek Łubkowski 

  Marta Malewicz 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Nieobecny: 

1. Alfred Misztalski 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

2.  Pan Leszek Jóźwiak  Zastępca Wójta Gminy Wola Uhruska  

3.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

4.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

5.  Pani Lidia Ciszewska-Wilkos  Kierownik GZEAS w Woli Uhruskiej  

6.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

7.  Pani Jolanta Szachałaj  Wicedyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

8. P Pani Dorota Pawłowska  Dyrektor Przedszkola w Woli Uhruskiej  

9.  Pan Przemysław Kuryś  Prezes PUW w Woli Uhruskiej  
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10.  Pan Jerzy Brzozowski  Dyrektor GOSiR w Woli Uhruskiej  

11.  podinsp. Wioletta Pawluk  Komendant Powiatowy Policji we Włodawie  

12.  kpt. SG Andrzej Kupracz  Komendant Straży Granicznej w Zbereżu  

13.  Pan Józef Biernacki   Sołtys wsi Stanisławów  

14.  Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

15.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

16.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

17.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

18.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

19.  Pani Ewa Pręciuk  Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

20.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

21.  Pan Sławomir Szwed  Sołtys wsi Kol. Mszanna 

22.  Pan Stanisław Żyła  Sołtys wsi Zbereże 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wola Uhruska na 2017 r.; 

6.2) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wola Uhruska 

na lata 2016-2020; 

6.3) włączenia Publicznego Przedszkola w Woli Uhruskiej do Zespołu Szkół 

w Woli Uhruskiej; 

6.4) zmiany nazwy jednostki organizacyjnej Gminy Wola Uhruska; 

6.5) w sprawie organizacji wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy 

Wola Uhruska  zaliczanych do sektora finansów publicznych; 

6.6) nadania Statutu Gminnemu Zespołowi Ekonomiczno-

Administracyjnemu w Woli Uhruskiej; 

6.7) nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Woli 

Uhruskiej; 

6.8) wyrażenia zgody na przystąpienie Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej do 

projektu z dofinansowaniem z Programu Współpracy Transgranicznej 

Polska-Białoruś-Ukraina 2014-2020; 
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6.9) uchwalenia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 r.; 

6.10) wieloletniej prognozy finansowej; 

6.11) zmian w budżecie gminy. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Wolne wnioski i dyskusja. 

9. Zakończenie XVIII Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

PKT 1 

OTWARCIE XVIII SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 13 grudnia 2016 roku o godzinie 8
00

 Przewodniczący Rady Gminy – 

Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XVIII Sesję Rady Gminy słowami: „Otwieram 

osiemnastą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym przywitał Radnych, 

Sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczy14 Radnych ze względu na 

usprawiedliwioną nieobecność Radnego Alfreda Misztalskiego. Następnie 

zakomunikował, że liczba Radnych stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał oraz dodał, że obrady dzisiejsze są 

prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

Radny Tadeusz Pawłowski zwrócił się z prośbą o uczczenie minutą ciszy 

pamięci ofiar stanu wojennego, którego 35 rocznica przypada 13 grudnia. 

Wójt Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 

sprawie przystąpienia Gminy Wola Uhruska do projektu partnerskiego 

przewidywanego do współfinansowania w ramach Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska- Białoruś- Ukraina 2014-2020. 

W związku z wnioskiem Radnego Pawłowskiego Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy ofiar stanu 

wojennego. 
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W związku z powyższym porządek sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wola Uhruska na 2017 r.; 

6.2) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wola Uhruska 

na lata 2016-2020; 

6.3) włączenia Publicznego Przedszkola w Woli Uhruskiej do Zespołu Szkół 

w Woli Uhruskiej; 

6.4) zmiany nazwy jednostki organizacyjnej Gminy Wola Uhruska; 

6.5) organizacji wspólnej obsługi  finansowo-księgowej, administracyjnej i 

organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Wola Uhruska  

zaliczanych do sektora finansów publicznych; 

6.6) nadania Statutu Gminnemu Zespołowi Ekonomiczno-

Administracyjnemu w Woli Uhruskiej; 

6.7) nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Woli 

Uhruskiej; 

6.8) wyrażenia zgody na przystąpienie Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej do 

projektu z dofinansowaniem z Programu Współpracy Transgranicznej 

Polska-Białoruś-Ukraina 2014-2020; 

6.9) przystąpienia Gminy Wola Uhruska do projektu partnerskiego 

przewidywanego do współfinansowania w ramach Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska- Białoruś- Ukraina 2014-2020; 

6.10) uchwalenia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2017 r.; 

6.11) wieloletniej prognozy finansowej; 

6.12) zmian w budżecie gminy. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Wolne wnioski i dyskusja. 

9. Zakończenie XVIII Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

W związku z brakiem innych uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 



5 

 

wstrzymujących się  - 0 głosów.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

jednogłośnie. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XVII SESJI RADY GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XVII Sesji 

Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, umożliwiając 

tym samym Radnym zapoznanie się z ich treścią.  

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XVII Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XVII 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 0 głosów. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XVII Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, po 

czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Zastępcę Wójta Gminy – Pana Leszka 

Jóźwiaka o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Pan Jóźwiak poinformował, że:  

 16.10.2016 r. – w Hannie odbył się Zjazd Powiatowy ZOSP RP. 

 17.10.2016 r. – odbyło się spotkanie uczestników scalenia części gruntów 

wsi Wola Uhruska, Bytyń i Józefów. 

 25.10.2016 r. – we Włodawie odbyło się zgromadzenie wspólników 

„Wirtualne Powiaty 3”. 

 08.11.2016 r. – we Włodawie odbyło się spotkanie w zakresie Obrony 

Cywilnej. 

 10.11.2016 r. – odbyło się spotkanie z właścicielami wywłaszczanych części 

gruntów potrzebnych do budowy ulic przy kościele w Woli Uhruskiej.  
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 15.11.2016 r. – złożono 4 wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o 

dofinansowanie termomodernizacji budynku Urzędu Gminy i Szkoły 

Podstawowej w Woli Uhruskiej oraz Szkoły Podstawowej w Uhrusku i 

Szkoły Podstawowej w Macoszynie Dużym. 

 15.11.2016 r. –  do Lokalnej Grupy Działania złożono wniosek o 

dofinansowanie budowy placu zabaw w Piaskach, Siedliszczu i Zbereżu oraz 

budowy zadaszonej sceny widowiskowej.  

 17.11.2016 r. – we Włodawie odbyło się posiedzenie Zarządu Powiatowego 

OSP RP. 

 25.11.2016 r. – odbyły się obchody 55-lecia OSP Zbereże. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radny Tadeusz Pawłowski:  

- podziękował za podjęcie działań i pomoc przy naprawie dachu mieszkania 

jednej z rodzin z Bytynia. 

- zapytał Wójta Gminy, czy nie było by zasadne, aby na terenie gminy Wola 

Uhruska dokonać szczegółowej inwentaryzacji budynków i obiektów będących 

w złym stanie technicznym w celu ustalenia stanu własności oraz stopniowej ich 

rozbiórki? 

- zapytał również, czy nie jest zasadne utworzenie funduszu 

interwencyjnego, który pozwoliłby na szybką interwencję w zakresie 

remontowo - budowlanym? 

- zapytał, czy prawdą jest że PKP chce zlikwidować dwa przejazdy kolejowe 

na wysokości wsi Bytyń? 

- poprosił o analizę kosztów zbiórki odpadów stałych w odniesieniu do 

wcześniejszych podwyżek cen za ich odbiór. 

- zapytał, czy Ogólnopolski Związek Gmin Wiejskich prosił o wyrażenie 

opinii Gminy Wola Uhruska w sprawie zamiaru wprowadzenia reformy 

oświatowej? 

- zapytał, czy Kuratorium Oświaty w Chełmie prowadziło monitorowanie 

sytuacji w Gminie Wola Uhruska, na którą to między innymi spadnie główny 

ciężar zmiany prawa oświatowego, i czy prawdą jest, że etatów pedagogicznych 

w związku z reformą nie ubędzie a wręcz przybędzie i jakie to ma odniesienie 

do Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej. 

- podziękował Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – Pani Marii Haciuk za 

profesjonalne przygotowywanie i prowadzenie posiedzeń komisji. 
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- poprosił Przewodniczącego Rady Gminy o przypomnienie 

przewodniczącym Stałych Komisji formy i trybu zwoływania posiedzeń komisji 

oraz odniesienie się do zwołanych posiedzeń stałych komisji, które odbyły się 

25 i 28 grudnia 2016 r. 

Radny Zdzisław Dąbrowski:  

- poprosił o umieszczanie na stronie internetowej gminy Wola Uhruska 

więcej informacji, które to otrzymują sołtysi do powieszenia na tablicy 

ogłoszeń, które są później zaklejane innymi ogłoszeniami. 

- zwrócił się z prośbą o interwencję do Zakładu Energetycznego w sprawie 

niedziałającej części oświetlenia ulicznego w Kosyniu. 

Radna Kościuk poprosiła również o remont drogi prowadzącej do posesji 

Państwa Kwiatkowskich w miejscowości Uhrusk. 

Radny Leszek Łubkowski poprosił o zorganizowanie listy osób chętnych, 

zwłaszcza starszych, do skorzystania z usług kominiarza celem przeglądu lub 

czyszczenia komina. 

Radny Antoni Linde poprosił o to, aby w przyszłości w trakcie 

intensywnych opadów śniegu wcześniej rozpocząć odśnieżanie ulic. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 6.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA 

WYSOKOŚCI ROCZNYCH STAWEK PODATKU OD 

ŚRODKÓW TRANSPORTOWYCH NA TERENIE GMINY 

WOLA UHRUSKA NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/117/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 

terenie Gminy Wola Uhruska na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się stawki podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wola Uhruska wynoszące rocznie: 

1) od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdu: 

a) powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie - 550,00 zł, 

b) powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie - 850,00 zł, 

c) powyżej 9 ton i poniżej 12 ton - 1 100,00 zł; 
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2) od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdu równej 

lub wyższej niż 12 ton, stawki podatku określone są w Załączniku Nr 1 do 

uchwały; 

3) od ciągnika siodłowego lub balastowego przystosowanego do używania 

łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu 

pojazdów od 3,5 tony i poniżej 12 ton - 800,00 zł; 

4) od ciągnika siodłowego lub balastowego przystosowanego do używania 

łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu 

pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton, stawki podatku określone są w 

Załączniku Nr 2 do uchwały; 

5) od przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają 

dopuszczalną masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton, z wyjątkiem związanych 

wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego 

- 550,00 zł; 

6) od przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają 

dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem 

związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika 

podatku rolnego, stawki podatku określone są w Załączniku Nr 3 do uchwały; 

7) od autobusu, w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem 

kierowcy: 

a) mniejszej niż 22 miejsc - 1 350,00 zł, 

b) równej lub wyższej niż 22 miejsca - 1 500,00 zł 

 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XVIII/117/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wola Uhruska na 2017 r., w którym to 

uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANU 

GOSPODARKI NISKOEMISYJNEJ DLA GMINY WOLA 

UHRUSKA NA LATA 2016-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/118/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wola Uhruska na lata 

2016-2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Macieja 

Markuszewskiego – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Gminy Wola 

Uhruska o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Markuszewski omówił główne elementy Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Wola Uhruska na lata 2016-2020. Plan stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący, podziękował Panu Markuszewskiemu za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy Plan Gospodarki Niskoemisyjnej jest 

powiązany z projektem Polska – Białoruś – Ukraina? 

Pan Markuszewski oznajmił, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej nie jest 

dokumentem wymaganym do realizacji przedsięwzięcia z projektu Polska – 

Białoruś – Ukraina lecz we wszystkich wnioskach uwzględnia się powiązanie z 

dokumentami strategicznymi, zwiększając tym samym szansę na pozyskanie 

dofinansowania. 

Radny Pawłowski zapytał, czy Gmina Wola Uhruska prowadzi monitoring 

spalania przez mieszkańców naszej gminy odpadów stałych? 

Pan Markuszewski poinformował, że w chwili obecnej nasza gmina nie 

prowadzi monitoringu spalania odpadów stałych. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad Nr XVIII/118/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wola Uhruska 

na lata 2016-2020, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WŁĄCZENIA 

PUBLICZNEGO PRZEDSZKOLA W WOLI UHRUSKIEJ DO 

ZESPOŁU SZKÓŁ W WOLI UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Mariana Łubkowskiego 

o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/119/2016 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie włączenia publicznego Przedszkola w Woli Uhruskiej do Zespołu 

Szkół w Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się aby z dniem 1 stycznia 

2017 r. Publiczne Przedszkole w Woli Uhruskiej włączyć do Zespołu Szkół w 

Woli Uhruskiej w związku z powyższym w skład Zespołu Szkół w Woli 

Uhruskiej wchodzić będzie Przedszkole w Woli Uhruskiej, Szkoła Podstawowa 

im. Józefa Ignacego Kraszewskiego w Woli Uhruskiej, Gimnazjum im. Jana 

Pawła II w Woli Uhruskiej, Szkolne Schronisko Młodzieżowe w Woli 

Uhruskiej. 

Pan Jachimczuk odczytał również pozytywną opinię Rady Rodziców 

Przedszkola stanowiącą załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie projektu 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Pani Pawłowska – Dyrektor Przedszkola w Woli Uhruskiej poinformowała, 

że pomysł przyłączenia Przedszkola do Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej jest jej 

pomysłem w celu poprawienia możliwości organizacyjnych. 

Pani Pawłowska odczytała również informację o funkcjonowaniu 

przedszkola o treści: 

„Przedszkole jest placówką jednooddziałową, czynną w godzinach od 7.30 do 

15.30 ( 8 godzin), w ciągu roku szkolnego przedszkole funkcjonuje przez 10 i 14 

miesiąca (od 01.09.br. do 15.07.br.), przerwa wakacyjna trwa od 16.07.br. do 

31.08.br.Liczba zatwierdzonych etatów pedagogicznych 2- dyrektor i nauczyciel, 

obsługa 1etat - sprzątaczka. Na rok szkolny 2016/2017 zostało przyjętych 28 

dzieci w wieku od 3 do 5 lat ( 3 łatki- 9 dzieci w tym 5 dziewczynek, 4 łatki- 6 

dzieci w tym 3 dziewczynki, 5 łatki-13 dzieci w tym 5 dziewczynek). Średnia 

liczba dzieci uczęszczających w ciągu dnia do przedszkola to 18 dzieci (około 

70%). 

Podstawa programowa (5 godzin nieodpłatnie) realizowana jest w 

godzinach od 8.00 do 13.00. Za korzystanie z usług przekraczających realizację 

podstawy programowej opłata wynosi za 1 godzinę - 1,00 zł (dziecko może 

skorzystać z 3 godzin dziennie przekraczających podstawę programową 

odpłatnie - korzysta 16 dzieci). Przedszkolak może korzystać z 3 posiłków 

dziennie ( śniadanie - 2,00, obiad - 2,60, podwieczorek - 2,00). 



11 

 

Placówka realizuje program wychowania przedszkolnego zgodny z 

podstawą programową. Nazwa programu „Dziecko w swoim żywiole”,(ziemia, 

ogień, woda, powietrze). Program wychowania przedszkolnego - dobre praktyki, 

wydawnictwo „NOWA ERA”. Do realizacji programu wychowania 

przedszkolnego dzieci posiadają karty pracy, które są dostosowane do wieku 

dziecka. Drugi program, który przedszkole realizuje to „ Czyste powietrze wokół 

nas”, program przedszkolnej edukacji antytytoniowej, wydawnictwem jest 

Państwowa Inspekcja Sanitarna, Ministerstwo Edukacji Narodowej. Placówka 

posiada własne programy takie jak: program wychowawczy, program 

profilaktyczny, program adaptacyjny. Prowadzone są zajęcia dodatkowe z j. 

angielskiego dwa razy w tygodniu. 

Placówka posiada nowe wyposażenie sal, korytarzy, pomieszczeń. Sale do 

zabaw są wyposażone odpowiednio to wzrostu i wieku dziecka. Przedszkole 

dobrze jest zaopatrzone w sprzęt audiowizualny, pomoce dydaktyczne, zabawki. 

W 2015r. zostały odnowione, pomalowane pomieszczenia przedszkolne i 

plac zabaw. Jest czysto i bezpiecznie. 

Plan finansowy przedszkola na dany rok 2016r. to 167.058,39 zł. W skład 

tej kwoty wchodzi wynagrodzenie pracowników wraz z pochodnymi, zakup 

materiałów i wyposażenia, zakup pomocy i książek, zakup energii, zakup usług 

pozostałych (wywóz odpadów komunalnych, zajęcia z j. angielskiego, teatrzyki - 

studia artystyczne), opłaty za usługi telekomunikacyjne, odpisy na fundusz 

socjalny, dokształcanie i doskonalenie nauczycieli. Dochody miesięczne 

przedszkola to średnio suma 500,00 zł, rocznie to dochód około 5.000,00 zł. 

(opłaty za korzystanie z przedszkola przekraczające realizację podstawy 

programowej, każda nieobecność dziecka jest odliczana). Roczna dotacja na 

dany rok . szkolny z MEN na wychowanków przedszkola to kwota 34.250,00 zł., 

kwota dotacji zależy od liczby dzieci w danym roku szkolnym. Majątek 

przedszkola to suma - 64.257,80 zł. 

Przedszkole organizuje uroczystości przedszkolne takie jak: Pasowanie na 

Przedszkolaka, Mikołajki, Dzień Babci i Dziadka, Bal przebierańców, Pierwszy 

dzień Wiosny, Święto rodziny - piknik. W przedszkolu działa Rada Przedszkola w 

skład której wchodzi: dwóch nauczycieli i dwóch rodziców. 

Włączenie Przedszkola do Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej nie spowoduje 

żadnych zmian w sposobie funkcjonowania placówki, a jedynie poprawi 

możliwości organizacyjni i finansowe. Daje to wzbogacenie oferty edukacyjnej 

placówki, bliższą współpracę z oddziałem przedszkolnym, rozwijanie 

współpracy między nauczycielami - praca w zespołach, wspólne rozwiązywanie 

problemów edukacyjne - wychowawczych, zajęcia koleżeńskie - prowadzenie 

obserwacji, pozwoli na doskonalenie i rozwój zawodowy nauczycieli, poszerzy 

współpracę ze środowiskiem lokalnym i instytucjami zewnętrznymi.” 

 

Pani Jolanta Szachałaj – Wicedyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej 

odczytała również pozytywną opinię Rady Rodziców przy Zespole Szkół w 
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Woli Uhruskiej oraz poinformowała, że w dniu 12 grudnia w trakcie posiedzenia 

Rady Pedagogicznej pozytywnie zaopiniowano projekt dotyczący przyłączenia 

Publicznego Przedszkola do Zespołu Szkół. Opinia Rady Rodziców oraz wyciąg 

z posiedzenia Rady Pedagogicznej stanowią załącznik do protokołu. 

Radny Antoni Linde wyraził pozytywną opinię w sprawie przyłączenia 

Publicznego Przedszkola do Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVII/119/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie włączenia publicznego Przedszkola w Woli Uhruskiej do 

Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej, w którym Radni wyrazili opinię głosami 

w stosunku: 

 za     – 10 głosów, 

 przeciw    – 3 głosy, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu poinformował, 

że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY NAZWY 

JEDNOSTKI ORGANIZACYJNEJ GMINY WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/120/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmiany nazwy jednostki organizacyjnej Gminy Wola Uhruska. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że ze względu na zmianę ustawy o 

samorządzie gminnym oraz ustawy o systemie oświaty proponuje się nadania 

nowej nazwy jednostce organizacyjnej utworzonej uchwałą Nr XV/78/95 Rady 

Gminy Wola Uhruska z dnia 29 grudnia 1995 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w 

Woli Uhruskiej w brzmieniu “Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny w 

Woli Uhruskiej”. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Rady Tadeusz Pawłowski zapytał, czy zmiana nazwy poniesie skutki 

finansowe, oszczędności czy koszty? 

Pan Jachimczuk poinformował, że kosztem będzie zmiana pieczątki czy 

zmian oprogramowania komputerowego. 
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Pani Kędzierawska oznajmiła, że przekształcenie Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno - Administracyjnego przyniesie oszczędności ze względu na brak 

konieczności zakupu dodatkowego oprogramowania komputerowego do obsługi 

księgowej, jak również odejście jednego pracownika na świadczenie emerytalne. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/120/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie zmiany nazwy jednostki organizacyjnej Gminy Wola 

Uhruska, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

ogłosił przerwę od godz. 9
27

 do godz. 9
45

. Po przerwie Przewodniczący wznowił 

obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ORGANIZACJI 

WSPÓLNEJ OBSŁUGI  FINANSOWO-KSIĘGOWEJ, 

ADMINISTRACYJNEJ I ORGANIZACYJNEJ JEDNOSTEK 

ORGANIZACYJNYCH GMINY WOLA UHRUSKA  

ZALICZANYCH DO SEKTORA FINANSÓW PUBLICZNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/121/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi  finansowo-księgowej, administracyjnej i 

organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Wola Uhruska  zaliczanych do 

sektora finansów publicznych. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się organizację wspólnej obsługi  

finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla niżej wymienionych 

jednostek organizacyjnych Gminy Wola Uhruska zaliczanych do sektora 

finansów publicznych: 

1. Zespół Szkół w Woli Uhruskiej; 

2. Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Woli Uhruskiej.    

 W ramach wspólnej obsługi jednostek obsługiwanych powierza się 

jednostce obsługującej: 

 w całości obowiązki w zakresie rachunkowości i sprawozdawczości; 
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 prowadzenie, na podstawie dowodów księgowych, ksiąg rachunkowych 

oraz ewidencji wartościowych składników majątkowych; 

 gromadzenie i przechowywanie dowodów księgowych oraz pozostałej 

dokumentacji przewidzianej prawem; 

 dokonywanie kontroli zgodności operacji gospodarczych i finansowych z 

planem finansowym, kontrolę kompletności i rzetelności dokumentów 

dotyczących operacji gospodarczych i finansowych; 

 prowadzenie ewidencji środków trwałych; 

 przeprowadzanie inwentaryzacji aktywów i pasywów za wyjątkiem 

inwentaryzacji metodą spisu z natury; 

 prowadzenie obsługi rachunków bankowych; 

 sprawy dotyczące wynagrodzeń osobowych i bezosobowych  

pracowników; 

 prowadzenie dokumentacji emerytalno-rentowej pracowników; 

 prowadzenie rozliczeń z Urzędem Skarbowym, ZUS i innymi 

instytucjami; 

 prowadzenie spraw związanych z ewidencją podatku od towarów i usług; 

 prowadzenie obsługi finansowo-księgowej Zakładowych Funduszy 

Świadczeń Socjalnych; 

 prowadzenie spraw kadrowych pracowników jednostki obsługiwanej; 

 prowadzenie spraw związanych z BHP dla pracowników jednostki 

obsługiwanej; 

 współdziałanie z obsługiwanymi jednostkami w zakresie przeglądów 

technicznych, w tym wynikających z przepisów prawa budowlanego; 

 przygotowywanie danych oraz prowadzenie spraw związanych z 

ubezpieczeniami; 

 prowadzenie archiwum w zakresie dokumentacji prowadzonych spraw 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/121/2016 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi  finansowo-księgowej, administracyjnej 

i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Wola Uhruska  zaliczanych 

do sektora finansów publicznych, w którym to uchwała została przyjęta przez 

Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.6 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU 

GMINNEMU ZESPOŁOWI EKONOMICZNO-

ADMINISTRACYJNEMU W WOLI UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/122/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

nadania Statutu Gminnemu Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu w 

Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe statutu stanowiącego 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Rady Tadeusz Pawłowski poprosił o wyjaśnienie niektórych zapisów 

zawartych w statucie GZEA o treści:  

- „7) weryfikacja arkuszy organizacyjnych oraz monitorowanie ich realizacji 

i przestrzegania przepisów dotyczących organizacji pracy jednostek 

obsługiwanych; 

- 8) współpraca z organami sprawującymi nadzór pedagogiczny; 

- 16) prowadzenie kontroli spełniania obowiązku nauki. 

Pani Lidia Ciszewska – Wilkos poinformowała, że Gminny Zespół 

Ekonomiczno - Administracyjny dotychczas prowadził wstępną analizę arkusza 

organizacyjnego przekazując uwagi Wójtowi Gminy, który to zatwierdza lub też 

nie zatwierdza arkusz organizacyjny. 

Pani Ciszewska – Wilkos poinformowała również, że współpraca z organami 

sprawującymi nadzór pedagogiczny jest prowadzona np. w zakresie oceny pracy 

Dyrektora Zespołu Szkół w trakcie ponownego powołania na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej, jak również prowadzona jest 

współpraca w trakcie awansów zawodowych nauczycieli. 

Pani Ciszewska – Wilkos dodała, że prowadzenie kontroli obowiązku nauki 

do 16 roku życia prowadzi Dyrektor Szkoły zaś od 16 do 18 roku życia 

prowadzi Wójt Gminy. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/122/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie nadania Statutu Gminnemu Zespołowi Ekonomiczno-

Administracyjnemu w Woli Uhruskiej, w którym to uchwała została przyjęta 

przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 
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 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.7 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU 

GMINNEMU OŚRODKOWI SPORTU I REKREACJI W WOLI 

UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/123/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe Statutu Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Woli Uhruskiej stanowiącego załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Rady Tadeusz Pawłowski zapytał, z czego wynika brak informacji o 

źródłach dochodów GOSiR?  

Pan Jachimczuk poinformował, że do zakresu działalności GOSiR należy: 

 utrzymanie w gotowości technicznej i eksploatacyjnej terenów, obiektów 

sportowych, rekreacyjnych, turystycznych i innej posiadanej bazy; 

 udostępnianie posiadanej bazy mieszkańcom Woli Uhruskiej, zakładom 

pracy, szkołom oraz innym organizacjom i turystom przebywającym na 

terenie gminy Wola Uhruska; 

 prowadzenie działalności służącej upowszechnianiu masowej kultury 

fizycznej, sportu i turystyki, ze szczególnym uwzględnieniem dzieci, 

młodzieży, osób niepełnosprawnych; 

 popularyzację zdrowego trybu życia poprzez wychowanie sportowe; 

 programowanie i realizacja wszelkich zadań i usług przy ścisłej współpracy 

z organizacjami, towarzystwami, placówkami oświatowo-wychowawczymi 

i sportowymi oraz szkołami; 

 pozyskiwanie, przetwarzanie i udzielanie informacji turystycznej 

obejmującej teren gminy Wola Uhruska; 

 stała i systematyczna promocja walorów turystyczno-krajoznawczych 

gminy Wola Uhruska w regionie i kraju. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, kto będzie zarządzał częścią budynku 

Gimnazjum, gdzie w chwili obecnej znajduje punkt rehabilitacji. 
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Pani Kędzierawska oznajmiła, że do końca grudnia dolną częścią 

Gimnazjum zarządzał będzie Dyrektor GOSiR zaś od stycznia 2017 r. będą już 

prowadzone rozmowy z Dyrektorem Zespołu Szkół.  

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poinformował, że w 

chwili obecnej z informacji Dyrektora GOSiR wynika, że w chwili obecnej 

Punkt Rehabilitacji znajdujący się w Gimnazjum nie ma zaległości w 

odpłatności za użytkowanie pomieszczeń dolnej części Gimnazjum. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/123/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w 

Woli Uhruskiej, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 12 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 2 głosy. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.8 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA PRZYSTĄPIENIE ZESPOŁU SZKÓŁ W WOLI 

UHRUSKIEJ DO PROJEKTU Z DOFINANSOWANIEM Z 

PROGRAMU WSPÓŁPRACY TRANSGRANICZNEJ POLSKA-

BIAŁORUŚ-UKRAINA 2014-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/124/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej do projektu 

z dofinansowaniem z Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Białoruś-

Ukraina 2014-2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mirosława 

Koniecznego – Dyrektora Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej o omówienie 

powyższego zagadnienia. 

Pan Konieczny poprosił o wyrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół 

w Woli Uhruskiej do projektu „Na styku kultur” z dofinansowaniem z Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina 2014-2020 w ramach 

Celu tematycznego: Promocja kultury lokalnej i zachowanie dziedzictwa 

historycznego, Priorytetu 1.1. Promocja kultury lokalnej i historii. 
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Pan Konieczny poinformował, że partnerem projektu będzie Szkoła 

Muzyczna Nr 1 w Łucku. W ramach projektu zorganizowany będzie 

Międzynarodowy Konkurs Młodzieżowy, dziesięciodniowe warsztaty 

regionalne, językowe, historyczne, kulinarne, artystyczne oraz wiele innych, 

warsztaty taneczne, wydanie publikacji książkowej na 90 - lecie Szkoły 

Podstawowej w Woli Uhruskiej, jak również nakręcenie filmu. 

Przewodniczący podziękował Panu Koniecznemu za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Rady Tadeusz Pawłowski zapytał, czy są prowadzone działania współpracy 

ze stroną białoruską? 

Pani Konieczny oznajmił, że w chwili obecnej partnerem w projekcie jest 

wyłącznie partner z Ukrainy. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/124/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Zespołu Szkół w Woli 

Uhruskiej do projektu z dofinansowaniem z Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina 2014-2020, w którym to uchwała 

została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 12 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 2 głosy. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.9 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA 

GMINY WOLA UHRUSKA DO PROJEKTU 

PARTNERSKIEGO PRZEWIDYWANEGO DO 

WSPÓŁFINANSOWANIA W RAMACH PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY TRANSGRANICZNEJ POLSKA- BIAŁORUŚ- 

UKRAINA 2014-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/125/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

przystąpienia Gminy Wola Uhruska do projektu partnerskiego przewidywanego 

do współfinansowania w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska- 

Białoruś- Ukraina 2014-2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Wójta Gminy o omówienie 

powyższego zagadnienia. 
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Wójt Gminy poinformował, że proponuje się przystąpienie Gminy Wola 

Uhruska jako Partnera wiodącego do projektu partnerskiego z Gminą Szack 

(UA) przewidywanego do współfinansowania w ramach Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska- Białoruś- Ukraina 2014-2020 i dotyczącego 

infrastruktury i wyposażenia jednostek ratowniczych w ramach budowy 

transgranicznego systemu ochrony przeciwpożarowej. 

Przewodniczący podziękował Wójtowi Gminy za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XVIII/125/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie przystąpienia Gminy Wola Uhruska do projektu 

partnerskiego przewidywanego do współfinansowania w ramach Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska- Białoruś- Ukraina 2014-2020, w którym to 

uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.10 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

PROGRAMU WSPÓŁPRACY Z ORGANIZACJAMI 

POZARZĄDOWYMI ORAZ PODMIOTAMI, O KTÓRYCH 

MOWA W ART. 3 UST 3 USTAWY Z DNIA 24 KWIETNIA 

2003 R. O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO 

I O WOLONTARIACIE NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/126/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Sekretarza Gminy – Pana 

Mariusza Jachimczuka o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2017 r. Program stanowi załącznik do protokołu. 
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W trakcie wypowiedzi Pana Jachimczuka o godz. 10
38

 salę obrad opuściła 

Radna Beata Kuczyńska - Jurek. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

O godz. 10
43

 na salę obrad wróciła Radna Beata Kuczyńska – Jurek. 

Radny Mariusz Karpowicz poprosił o wyjaśnienie sformułowań zawartych w 

programie takich jak „wspieranie rozwoju ekonomii społecznej”, „promowanie 

idei społeczeństwa obywatelskiego”? 

Pan Jachimczuk poinformował, że: 

- ekonomia społeczna to system przedsiębiorstw i organizacji oraz 

właściwych im uregulowań prawnych, mających na celu wspieranie osób 

zagrożonych wykluczeniem społecznym. Obejmuje stowarzyszenia, fundacje, 

spółdzielnie, towarzystwa ubezpieczeń wzajemnych, zakłady aktywności 

zawodowej, warsztaty terapii zajęciowej oraz inne formy organizacyjne, które 

angażują się w życie społeczności lokalnej, 

- społeczeństwo obywatelskie to charakteryzujące się aktywnością i 

zdolnością do samoorganizacji oraz określania i osiągania wyznaczonych celów 

bez impulsu ze strony władzy państwowej, 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/126/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie uchwalenia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2017 r, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym ogłosił przerwę od godz. 10
45

 do godz. 11
12

. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 6.11 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2016 - 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/127/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 - 2019. 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Marginalizacja
https://pl.wikipedia.org/wiki/Stowarzyszenie
https://pl.wikipedia.org/wiki/Fundacja
https://pl.wikipedia.org/wiki/Sp%C3%B3%C5%82dzielnia
https://pl.wikipedia.org/wiki/Towarzystwo_ubezpiecze%C5%84_wzajemnych
https://pl.wikipedia.org/w/index.php?title=Zak%C5%82ad_aktywno%C5%9Bci_zawodowej&action=edit&redlink=1
https://pl.wikipedia.org/w/index.php?title=Zak%C5%82ad_aktywno%C5%9Bci_zawodowej&action=edit&redlink=1
https://pl.wikipedia.org/wiki/Terapia_zaj%C4%99ciowa
https://pl.wikipedia.org/wiki/Organizacja
https://pl.wikipedia.org/wiki/Cel
https://pl.wikipedia.org/wiki/Administracja_pa%C5%84stwowa
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Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy – Panią 

Justynę Kędzierawską o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2016 – 2019 zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Tadeusz Pawłowski poprosił o wyjaśnienie różnicy pomiędzy 

dochodami bieżącymi i wydatkami bieżącymi kwoty 480 971,00. 

Pani Kędzierawska poinformowała, że jest to różnica pomiędzy dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi czyli kwota dochodów bieżących jakie 

uzyskuje gmina z podatków lokalnych, subwencji czy dotacji a wydatkami 

bieżącymi, które są ponoszone przez gminę na rzeczy bieżące między innymi na 

utrzymanie jednostek organizacyjnych. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/127/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 - 2019, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.12 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2016 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/128/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy – Panią 

Justynę Kędzierawską o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła zmiany w budżecie gminy na 2016 r. zgodnie 

z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XVIII/128/2016 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r., w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 
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za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 inwentaryzacja budynków wchodzących w skład mienia gminy będzie 

wykonany na początku 2017 roku. 

 będzie dokonana analiza możliwości utworzenia funduszu 

interwencyjnego na potrzeby remontowo – budowlane budynków 

znajdujących się na terenie naszej gminy. 

 będą prowadzone analizy dotyczące likwidacji przejazdów kolejowych na 

wysokości wsi Bytyń w trakcie prowadzonych prac scaleniowych na tym 

terenie. 

 w pierwszym kwartale 2017 r. będzie prowadzona analiza kosztów 

ponoszonych jako odpłatność za odbiór odpadów stałych.  

 w chwili obecnej Kuratorium Oświaty w Chełmie nie prowadzi 

monitoringu związanego z wprowadzaną reformą oświatową. 

 posiedzenia komisji ds. Rozwoju Gospodarczego i komisji ds. 

Społecznych w dniu 25 i 28 listopada zorganizowane były w trybie 

pilnym na wniosek Wójta Gminy. 

 na gminnej stronie internetowej umieszczane będzie więcej informacji. 

 do Zakładu Energetycznego w Chełmie zostanie zgłoszony problem braku 

części oświetlenia ulicznego w Kosyniu. 

Wójt Gminy poprosił sołtysów o zebranie informacji dotyczącej ilości 

osób chętnych do sprawdzenia i przeczyszczenia przewodów kominowych w 

mieszkaniach znajdujących się na terenie naszej gminy. 

Wójt Gminy zaproponował zorganizowanie akcji informacyjnej 

dotyczącej spalania odpadów stałych w szkole jak również na zebraniach. 
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Pan Przemysław Kuryś - prezes PUW poinformował, że odśnieżanie dróg 

na terenie naszej gminy jest realizowane według określonego harmonogramu 

i realizowane odśnieżanie nawet od godz. 5
00

 rano, według częstotliwości 

uczęszczania tych dróg. 

Radny Pawłowski zapytał, czy Ogólnopolski Związek Gmin Wiejskich 

wyraził również opinię i naszej gminy w sprawie reorganizacji systemu 

oświaty. 

Wójt Gminy poinformował, że Ogólnopolski Związek Gmin Wiejskich 

nie reprezentował naszej gminy, gdyż Gmina Wola Uhruska nie jest 

członkiem tego związku. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poinformował, że 

Statut Gminy jak i Regulamin Rady Gminy reguluje tryb i pracę Komisji lecz 

nie ma tam żadnych informacji o sposobie informowania członków tych 

komisji o terminie i miejscu posiedzenia. W dniu 25 jak i 28 listopada 2016 r. 

zorganizowane były posiedzenia wspomnianych komisji w trybie pilnym na 

prośbę Wójta Gminy. 

Radny Pawłowski poinformował, że zaproszenie na komisję zawiera 

podstawę prawną do zwolnienia przez pracodawcę pracownika do wzięcia 

udziału w pracach organu gminy. Spotkanie odbywało się ok godz. 10
00

, a 

niektórzy członkowie komisji społecznej świadczą pracę i w jaki sposób w 

związku z brakiem takiego zaproszenia usprawiedliwić swoją nieobecność w 

pracy? 

Radny Pawłowski poinformował również, że starał się zapoznać z 

protokołem i wnioskami przyjętymi podczas tych komisji, a których nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po posiedzeniu, które 

miało miejsce 28 listopada spotkał się z Przewodniczącym Komisji ds. 

Rozwoju Gospodarczego i wszelkie kwestie zostały wyjaśnione, tak aby w 

przyszłości tego typu sytuacje się nie powtarzały.  

Radny Antoni Linde przeprosił za formę i tryb zwołania posiedzenia w 

dniu 25 jak i 28 listopada tłumacząc się krótkim stażem jako Przewodniczący 

Komisji. 

Radny Linde w odpowiedzi na zarzuty Radnego Pawłowskiego 

poinformował, że: „Dziwi mnie Pana postawa jako długoletniego działacza 

społecznego czy samorządowego, że chce się Panu drążyć tak błahe sprawy, 

a satysfakcję z pracy społecznej czerpie Pan tylko z pisania skarg na 

instytucję urzędu gminy lub donosów do lokalnych mediów, a jak miało 

zaistnieć przedsięwzięcie w Pana okręgu wyborczym takiego jak budowa 

krzyża gdzie ja osobiście jako mieszkaniec Woli Uhruskiej dzień czasu 

pracowałem przy przygotowaniu terenu pod tą inwestycję, to Pan zwołał 
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kilkanaście osób i temu się przeciwstawił, ale dzięki temu na przedmieściach 

Woli Uhruskiej mamy ładny krzyż.” 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Pani Justyna Kędzierawska – Skarbnik Gminy w odniesieniu do 

organizowanych posiedzeń poinformowała, że Radny będący na posiedzeniu 

winien podpisać listę obecności, a jeśli nie chce pobrać diety to winien 

zaznaczyć ten fakt na liście z dopiskiem, że zrzeka się diety lub chce ją 

przekazać na cele społeczne. 

 Wójt Gminy zaproponował zwiększenie kosztów na remont budynku po 

Posterunku Policji w Woli Uhruskiej do kwoty ok 120 000,00 zł 

 W trakcie wypowiedzi Wójta Gminy o godz. 12
05

 salę obrad opuściła Radna 

Teresa Kościuk. Radna wróciła do sali o godz. 12
08

. 

 Radny Mariusz Karpowicz poinformował, że po rozmowie z wyborcami 

wynika że Posterunek Policji w Woli Uhruskiej nie jest potrzeby. 

 Radny Leszek Łubkowski zapytał, czy od chwili zamknięcia Posterunku 

Policji w Woli Uhruskiej przestępczość na terenie naszej gminy wzrosła czy 

zmalała? 

 Radny Antoni Linde poinformował, że z doniesień medialnych wynika, że z 

budżetu państwa Posterunki Policji będą odtwarzane na terenie gmin, na których 

zostały zlikwidowane sugerując, aby nie wykazywać nadgorliwości i nie 

wydawać pieniędzy ze środków z budżetu gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informacja o stanie 

bezpieczeństwa na terenie naszej Gminy jest składana do Rady Gminy w Woli 

Uhruskiej przez Komendanta Powiatowego Policji we Włodawie i jest do 

wglądu w biurze Rady Gminy w Woli Uhruskiej. 

 Radny Stanisław Typiak poparł propozycję odtworzenia Posterunku Policji 

w Woli Uhruskiej, po czym o godz. 12
30

 opuścił salę obrad w związku 

z powyższym od chwili obecnej Rada Gminy obradowała w 13 – to osobowym 

składzie. 

 Przewodniczący Rady Gminy zarządzając głosowanie intencyjne zapytał, 

kto jest za dofinansowaniem remontu budynku po Posterunku Policji w Woli 
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Uhruskiej w kwocie 120 000,00 zł? Radni wyrazili swoją opinię głosami w 

stosunku: 

za     – 0 głosów, 

 przeciw    – 6 głosów, 

 wstrzymujących się  – 7 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu intencyjnym 

poinformował, że propozycja została przez Radnych odrzucona. 

 Radny Linde jak również Radny Marian Łubkowski wyrazili pozytywną 

opinię, dotyczącą dofinansowania remontu budynku po Posterunku Policji w 

części mieszkalnej stanowiącej mienie gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy zarządzając głosowanie intencyjne zapytał, 

kto jest za dofinansowaniem remontu budynku po posterunku Policji w Woli 

Uhruskiej w części mieszkalnej stanowiącej mienie gminy w kwocie 55 000,00 

zł? Radni wyrazili swoją opinię głosami w stosunku: 

za     – 8 głosów, 

 przeciw    – 1 głos, 

 wstrzymujących się  – 3 głosy. 

1 Radny nie brał udziału w głosowaniu 
  

Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu intencyjnym 

poinformował, że propozycja została przyjęta przez Radnych większością 

głosów. 

 Wójt Gminy poprosił Radnych i Sołtysów o pomoc w zebraniu zgód na 

dysponowanie gruntem mieszkańców wsi Stulno, Majdan Stuleński i Zbereże od 

właścicieli, przez które to będzie przebiegać sieć kanalizacyjna, przydomowe 

oczyszczalnie ścieków czy też linia energetyczna. 

 Wójt Gminy zaproponował również, aby Komisja ds. Społecznych i 

Komisja ds. Rozwoju Gospodarczego podjęła działania dotyczące opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy, która to kończy się w 2018 r. W związku z tym, że 

reforma systemu oświaty będzie realizowana od 1 września 2017 r. należałoby 

już teraz zastanowić się nad jej wdrożeniem w gminie Wola Uhruska, gdyż jest 

możliwych do zastosowania kilka różnych wariantów. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał wystąpienie Radnego Alfreda 

Misztalskiego w sprawie prośby o udzielenie informacji dotyczącej budowy 

oświetlenia ulicznego w Zbereżu i Majdanie Stuleńskim. 

 Przewodniczący odczytał również pismo dotyczące analizy oświadczeń 

majątkowych skierowane przez Urząd Skarbowy Białej Podlaskiej oraz we 

Włodawie. 

 Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy istnieje możliwość dalszej 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej we wsi Bytyń? 
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 Pan Mirosław Konieczny w odniesieniu do planowanej reformy oświatowej 

jako Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej poinformował, że nie zamierza 

zwalniać jak i nie zamierza zatrudniać nowych nauczycieli. 

 Pan Konieczny zwrócił się również z prośbą o przygotowanie informacji 

dotyczącej ekonomicznego jak i rzeczowego funkcjonowania punktu 

rehabilitacji, który znajduje się w pomieszczeniach dolnej części budynku 

Gimnazjum, a które to od 1 stycznia 2017 r. przejmie w ramach trwałego 

zarządu. 

 Sołtys Radosław Lipert zapytał, czy prawdą jest, że Zakład Energetyczny 

będzie przebudowywał linię energetyczną z napowietrznej na ziemną i kto 

będzie inwestorem budowy oświetlenia ulicznego? 

 Wójt Gminy poinformował, że wniosek dotyczący dalszej rozbudowy sieci 

kanalizacyjnej w Bytyniu został negatywnie rozpatrzony przez Regionalny 

Program Operacyjny Województwa Lubelskiego. Zainteresowani mieszkańcy 

mogą wykonać we własnym zakresie projekt, dokumentację oraz wykonać tę 

część sieć kanalizacyjnej, którą są zainteresowani a gmina zwróci koszty 

budowy sieci głównej. Wykonanie samych przyłączy kanalizacyjnych musi 

odbyć się we własnym zakresie w sposób zgodny z przepisami prawa. 

 Wójt Gminy poinformował, że planowana jest modernizacja sieci 

energetycznej w obrębie wsi Wola Uhruska i Bytyń, którą to wykona Zakład 

Energetyczny zaś budowa oświetlenia ulicznego będzie wykonana na koszt 

gminy Wola Uhruska. 

 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 9 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XVIII SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 13 grudnia 2016 roku o godzinie 13
13

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam osiemnastą Sesję Rady 

Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  

 

 


